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till kommissionen

Angående: Reform av tobakssektorn

Europeiska kommissionen föreslår att det direktstöd som gemenskapens tobaksproducenter erhåller 
skall skäras ned, en nedskärning som inte har någon motsvarighet i andra sektorer som nyligen 
reformerats eller väntar på reform. I Spanien räknar de berörda med att de efter denna reform kommer 
att erhålla i genomsnitt 45 procent och att de övriga 55 procenten kommer att gå till en 
omstruktureringsfond. Denna nedskärning av direktstödet skulle kunna äventyra inte bara många 
företags överlevnad utan också tobaksproduktionens framtid och de branscher som är beroende av 
denna. Detta skulle få allvarliga konsekvenser för sysselsättning i regioner såsom Extremadura där 
beroendet av denna verksamhet är mycket stort.

Kommissionen motiverar reformen med hälsoskäl och argumenterar att det är nödvändigt att minska 
tobakskonsumtionen. Med tanke på kommissionens ädla syfte skulle det vara logiskt att den hade en 
uppskattning av hur mycket konsumtionen skulle falla efter reformen. Skulle kommissionen kunna 
komma med någon vägledande siffra? Har kommissionen dessutom, eftersom reformen inte påverkar 
importerad tobak, för avsikt att införa till exempel någon tullåtgärd för att begränsa importen till EU?


